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Protokół Nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 23 października 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tomasz Rurarz – Z-ca Przewodniczącej Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1 

Tomasz Rurarz – Z-ca Przewodniczącej Komisji – otworzył posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum. 

 Z- ca Przewodniczącej komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. pkt. 2  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Z-ca Przewodniczącej zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia (załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z września br.  

4. Realizacja zadań oświatowych w Gminie Opoczno za 2023/2024 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych.  

5. Stan sanitarny, ilość zachorowań, higiena oraz promocja zdrowia. 

6. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.   

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3 
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Przyjęcie protokołu z sierpnia br. 

Z-ca Przewodniczącej Komisji poinformował, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 4/2024 z dnia 27 września 2024r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Z-ca Przewodniczącej zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 4/2024 z 

dnia 27 września 2024r.  

 Wobec braku uwag Z-ca Przewodniczącej poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 27 września 2024r. 

 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 4/2024  z dnia 27 września 2024r. 

Ad. pkt. 4 

 Realizacja zadań oświatowych w Gminie Opoczno za 2023/2024 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Dyr. Wydz. Edu. Marek Ziębicki, radna Barbara 

Wacławiak.  

Sławomir Róg – radny: 

- prosi o udzielenie szczegółowej informacji dotyczącej działań jakie zostały podjęte  

w ostatniej kadencji w sprawie zreformowania szkół na terenie Gminy Opoczno (których szkół 

dotyczyły) oraz przedstawienie dokumentacji prowadzonej z kuratorium w sprawie likwidacji 

którejś ze szkół lub zmniejszenia stopnia organizacyjnego; 

- prosi o przygotowanie zestawienia dotyczącego wyników egzaminów zewnętrznych  

w szkołach od 2017r. (porównanie do wyników tegorocznych). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

 Stan sanitarny, ilość zachorowań, higiena oraz promocja zdrowia. 

Izabela Budzyńska – Jewtuch – Z-ca Dyrektora PSSE w Opocznie – przedstawiła informację, 

która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrał: radny Sławomir Róg, Z-ca Dyr. PSSE Izabela Budzyńska – Jewtuch.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję.  
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A) Informacja na temat realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Zdrowia i Spraw 

Społecznych Urzędu Miejskiego, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

B) Funkcjonowanie świetlic wiejskich oraz koszty ich funkcjonowania. 

 Informacja z Miejskiego Domu Kultury dotycząca funkcjonowania i kosztów 

utrzymania świetlic wiejskich  oraz wydatków w pierwszym półroczu 2024 roku, stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

C) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, radna Barbara Wacławiak, radny Andrzej Pacan, 

Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, Dyr. CUW GO Waldemar Plewa. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024,  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrał: radny Sławomir Róg. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Z-ca Burmistrza Jan Zięba.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) obniżenia wysokości wskaźników procentowych przyjmowanych do obliczenia 

wysokości dodatku mieszkaniowego, 
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Anna Wilk – Z-ca Dyrektora Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 2, wstrz. – 1 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Sławno 

a Gminą Opoczno w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców 

miejscowości Modrzew 6A gmina Opoczno, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

10 do protokołu.   

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

f) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Opoczno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

11 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Rurarz, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Tomasz Rurarz – radny – prosi o rozpatrzenie możliwości usytuowania przystanku na żądanie 

na skrzyżowaniu drogi prowadzącej na Opoczno Płd. z ul. Mokrą. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

g) przejęcia przez Gminę Opoczno do zasobu dróg gminnych dróg dojazdowych 

stanowiących jezdnie dodatkowe wzdłuż obwodnicy miasta Opoczna, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Z-ca Burmistrza Jan Zięba. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

h) przystąpienie do sporządzenia zmiany tekstowej miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna położonego między ulicami: Waryńskiego, 

17 – stego Stycznia (po zmianie nazwy: Generała Kazimierza Bończy – Załęskiego, rzeką 

Drzewiczką, a granicą administracyjną miasta od strony południowo – wschodniej,  

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, radna Barbara Wacławiak, Z-ca Burmistrza Jan 

Zięba, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Andrzej Pacan – radny – prosi, aby rozważyć możliwość budowy bieżni 400 m wokół 

planowanego boiska na Al. Sportowej lub ująć taką możliwość w projekcie, aby można było ją 

wykonać w późniejszym czasie.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

i) rozpatrzenia wniosku Pana M.N. o uznanie dębu bezszypułkowego za pomnik przyrody. 

Janusz Klimek - Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 14 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

Ad. pkt. 7 

Zapytania i wolne wnioski.  

Barbara Wacławiak – radna - prosi o informację dotyczącą przydziału mieszkań przy Pl. 

Kościuszki 20. 

Do tematu odniósł się Z-ca Burmistrza Jan Zięba.  

Ad. pkt. 8 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 15.30 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

        

Z-ca Przewodniczącej Komisji  

                                                                                                        Tomasz Rurarz 

 

 

Protokołowała:  

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


